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诺 瓦 特 伦 公 司 拥 有 先 进 的 生 产 技 术 和 一 流 的 生 产 工 艺 ， 引

进 无 尘 恒 温 恒 湿 厂 房 及 全 球 先 进 的 技 术 设 备 。 在 质 量 和 生

产安全性方面均按照国际标准，并已荣获ISO9001:2015、

ISO14001:2015、ISO45001:2008、GB/T24001-2016、

GB/T45001-2020、GB/T19001-2016、发明专利1项，

实用新型专利25项。我公司拥有现代化的大型的复合，印刷，

蚀刻，模切设备70多台。在关键生产设备和质量管理体系

上与德国合资方的标准直接接轨。14条生产线可实现年产

电子软标签100亿张。2015年底引入日本MIYAKE全套专利

技术和生产线，更是使Novatron的EAS软标签达到了食品

级 别 并 通 过 微 波 炉 验 证 。 生 产 质 量 稳 定 的 高 端 产 品 一 直 是

诺 瓦 特 伦 成 立 以 来 的 一 贯 宗 旨 。 公 司 采 用 实 验 室 、 解 码 高

度测试、自动检品机、自动补标机、RFID检测、电子尺及

高 倍 电 子 放 大 镜 等 多 种 现 代 化 质 量 管 控 工 具 ， 更 高 效 的 监

管产品品质，提升产品产量。

Leading technology is our cornerstone. Novatron owns advanced production 

technology and first-class production lines. We introduced dust-free plant 

with constant temperature and humidity, and the world advanced 

equipment. Our quality and safety of production is in accordance with 

i n te rna t iona l s t anda rds , and has ach i eved the I SO9001 :2015、

I S O 1 4 0 0 1 : 2 0 1 5 、 I S O 4 5 0 0 1 : 2 0 0 8 、 G B / T 2 4 0 0 1 - 2 0 1 6 、

GB/T45001-2020、GB/T19001-2016、and 1 invention patent ,and 25 utility 

model patents.Our Company has more than 70 units of large-scale modern 

equipment, involving the procedure of compositing, printing, etching, DIE-

CUT. The key production equipment and quality management system 

standard are integrated with our German joint venture partner directly. There 

are 14 production lines to satisfy the electronic soft labels demands with an 

annual capacity of 10 billion pieces. At the end of 2015, we purchased 

Japanese enterprise MIYAKE's full set of patent and production line, and our 

EAS soft label can reach the food grade and get microwave certificate now. In 

order to be more efficient in production quality supervision and to enhance 

production output, we use many kinds of modern quality control tools, such 

as laboratory, decoding height measurement and automatic inspection, 

automatic replacement machine, RFID automatic visual inspection, electronic 

scale and high-power electronic amplification and so on. 





2021年国家安全生产标准化三级企业、

2022年浙江省专精特新中小企业

2022年荣获杭州市高新技术企业、

2014年杭州市企业高新书研究开发中心

2016年省级高新技术企业研究开发中心

2020年三体系（质量管理体系、环境管理体系、

职业健康安全管理体系）复审通过

2022年数字经济创新发展企业

2022年浙江省专精特新中小企业

2022年杭州市“无废工厂”

2022年杭州市“无疫工厂”

High-tech book research and development center 

of Hangzhou enterprises

Provincial-level high-tech enterprise research 

and development center

Quality management system, environmental management system,

 occupational health and safety management system re-examination

Hangzhou "Epidemic Free Factory

2022 Zhejiang Province, specializing in new small 
and medium-sized enterprises

Waste-free factory" in Hangzhou in 2022

2022 Digital Economy Innovation Development Enterprise
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